

# Caribbean HRTS Protocol – U.S Homeport

(Updated on Aug 24<sup>th</sup>)

## Entry into U.S: (Please refer the government's requirements for inbound tourists )

### Travel Documentation Checklist:

1. Passport Book or Passport Card, valid for at least six months after your cruise, is strongly recommended.
2. A COVID-19 vaccination record card for present proof of full vaccination
3. For Guests on Cruises Traveling to Bermuda: Bermuda Travel Authorization is required for all travelers age 2 and older, or their legal guardians when checking in.

### COVID-19 Vaccination & Test:

Port of Departure	Vaccination	Pre-Cruise Testing
Baltimore (Excluding Bermuda & Canada Sailings)	<b>Through 09/04/22:</b> Required <b>On or After 09/05/22:</b> Recommended (required for guests 12 and older to disembark in Grand Cayman)	<b>Through 09/04/22:</b> Required <b>On or After 09/05/22:</b> Required for guests aged 5 and up on 10N and longer sailings Not needed for vax guests on 9N and shorter sailings
Boston	<b>Through 09/04/22:</b> N/A <b>On or After 09/05/22:</b> Recommended (required for guests 12 and older to disembark in Grand Cayman)	<b>Through 09/04/22:</b> N/A <b>On or After 09/05/22:</b> Required for guests aged 5 and up on 10N and longer sailings Not needed for vax guests on 9N and shorter sailings
Cape Liberty (Excluding Bermuda & Canada Sailings)	<b>Through 09/04/22:</b> Required <b>On or After 09/05/22:</b> Recommended (required for guests 12 and older to disembark in Grand Cayman)	<b>On or After 08/08/22:</b> Required for all on 6N and longer sailings Not needed for vax guests on 5N and shorter sailings <b>On or After 09/05/22:</b> Required for guests aged 5 and up on 10N and longer sailings Not needed for vax guests on 9N and shorter sailings
Fort Lauderdale	<b>Through 09/04/22:</b> Required <b>On or After 09/05/22:</b> Recommended (required for guests 12 and older to disembark in Grand Cayman)	<b>On or After 08/08/22:</b> Required for all on 6N and longer sailings Not needed for vax guests on 5N and shorter sailings

		<b>On or After 09/05/22:</b> Required for guests aged 5 and up on 10N and longer sailings Not needed for vax guests on 9N and shorter sailings
Galveston	<b>Through 09/04/22:</b> Required <b>On or After 09/05/22:</b> Recommended (required for guests 12 and older to disembark in Grand Cayman)	<b>On or After 08/08/22:</b> Required for all on 6N and longer sailings Not needed for vax guests on 5N and shorter sailings <b>On or After 09/05/22:</b> Required for guests aged 5 and up on 10N and longer sailings Not needed for vax guests on 9N and shorter sailings
Honolulu (Excluding Transpacific Sailings)	Required	Required
Los Angeles	<b>Through 09/04/22:</b> Required <b>On or After 09/05/22:</b> Recommended (required for guests 12 and older to disembark in Grand Cayman)	<b>On or After 08/08/22:</b> Required for all on 6N and longer sailings Not needed for vax guests on 5N and shorter sailings <b>On or After 09/05/22:</b> Required for guests aged 5 and up on 10N and longer sailings Not needed for vax guests on 9N and shorter sailings
Miami	<b>Through 09/04/22:</b> Required <b>On or After 09/05/22:</b> Recommended (required for guests 12 and older to disembark in Grand Cayman)	<b>On or After 08/08/22:</b> Required for all on 6N and longer sailings Not needed for vax guests on 5N and shorter sailings <b>On or After 09/05/22:</b> Required for guests aged 5 and up on 10N and longer sailings Not needed for vax guests on 9N and shorter sailings
New Orleans	<b>Through 09/04/22:</b> N/A <b>On or After 09/05/22:</b> Recommended (required for guests 12 and older to disembark in Grand Cayman)	<b>Through 09/04/22:</b> N/A <b>On or After 09/05/22:</b> Required for guests aged 5 and up on 10N and longer sailings Not needed for vax guests on 9N and shorter sailings
Port Canaveral	<b>Through 09/04/22:</b> Required <b>On or After 09/05/22:</b> Recommended (required for guests 12 and older to disembark in Grand Cayman)	<b>On or After 08/08/22:</b> Required for all on 6N and longer sailings Not needed for vax guests on 5N and shorter sailings <b>On or After 09/05/22:</b> Required for guests aged 5 and up on 10N and longer sailings Not needed for vax guests on 9N and shorter sailings

Seattle	Required	Required
Seward	Required	Required
Tampa	<p><b>Through 09/04/22:</b> Required</p> <p><b>On or After 09/05/22:</b> Recommended (required for guests 12 and older to disembark in Grand Cayman)</p>	<p><b>On or After 08/08/22:</b> Required for all on 6N and longer sailings Not needed for vax guests on 5N and shorter sailings</p> <p><b>On or After 09/05/22:</b> Required for guests aged 5 and up on 10N and longer sailings Not needed for vax guests on 9N and shorter sailings</p>
Vancouver	Required	Required

**For sailings to or from the U.S. that begin, end, or stop in Canada:**

- The Vaccination requirement and the Pre-Cruise & Embarkation Testing Requirement (2 days prior for vaccinated guests | 3 days prior for unvaccinated + Boarding day test) remain in place.

**Sailings from the U.S. departing through September 4, 2022 (Excluding Sailings visiting Canada & Bermuda)**

- Vaccination Requirement
  - Guests 12 and older are required to be fully vaccinated with the last dose of their primary series taken no less than 14 days before sailing.
  - Guest under 12 can provide proof of vaccination to follow the protocols for vaccinated guests.
- Pre-cruise Testing
  - Sailings 5 nights or less –
    - Unvaccinated guests ages 2 and older must present a negative COVID-19 test result taken within 3 days of our sail date.
    - Fully vaccinated guests do not need to test for these sailings.
    - Accepted tests are FDA-approved PCR or antigen tests supervised in person or supervised by a telehealth professional.
  - Sailings 6 nights or more –
    - All guests ages 2 and older must present a negative COVID-19 test result taken within 3 days of our sail date.
    - Accepted tests are FDA-approved PCR or antigen tests supervised in person or supervised by a telehealth professional.
- Boarding & Debark Testing

- We've removed the boarding day test requirement
- There will be no debark testing for sailings ending in the U.S.

**Sailings from the U.S. beginning September 5, 2022 – (EXCLUDING sailings visiting Canada or Bermuda, or Transpacific sailings):**

- We recommend that our guests be fully vaccinated against COVID-19, if eligible.
- While vaccination is not required, we kindly ask you disclose your status during check-in to ensure we maintain a highly vaccinated onboard population.
- Sailings 9 nights or less –
  - Unvaccinated guests ages 5 and older must present a negative COVID-19 test result taken no earlier than 3 days prior to sailing.
  - Fully vaccinated guests do not need to test for these sailings.
  - Accepted tests are FDA-approved PCR or antigen tests, including unsupervised self-tests.
- Sailings 10 nights or more –
  - All guests ages 5 and older must present a negative COVID-19 test result taken no earlier than 3 days prior to sailing.
  - Accepted tests are FDA-approved PCR or antigen tests, including unsupervised self-tests.

**Sailings from the U.S. that stop in Bermuda :**

- The Vaccination requirement (all guests 12 and older) and the Pre-Cruise & Embarkation Testing Requirement remain in place.
  - Vaccinated guests must show a negative result for a PCR or antigen test taken no more than **2 days** before boarding day. Kids aged 5 to 11 who have been vaccinated may follow the testing protocols for vaccinated guests.
  - Unvaccinated kids aged 2 to 11 must show a negative test result for a PCR test (not antigen) taken no more than **3 days** before boarding day.
  - Guests under 2 years of age do not need to complete a pre-cruise test.

**Back-to-Back & Consecutive Cruises Testing Requirements:**

- Guests who are fully vaccinated, up to date with their vaccines, or have provided a Certificate of Recovery will no longer need to test between sailings.
- Guests who are unvaccinated will need to test between their sailings.

### **Notice for Shore Excursions**

- **Most Caribbean Ports:** No Tours Required for Vaccinated Guests: Fully vaccinated parties may book a shore excursion or visit the port freely.
- **St. Lucia & Barbados:** All guests regardless of vaccination status require shore excursions.
  - o Vaccinated guests may depart the ship and visit the enclosed port area on their own. If they wish to visit further into the island, they must have booked a Royal Caribbean shore excursion, or participate in a government approved tour. The government-approved tours are unaffiliated with Royal Caribbean.
  - o Guests interested in reserving an excursion with an independent tour operator are responsible for checking if their tour is approved and also for sale in the port enclosed area. If so, they may purchase in advance.
- **Antigua:** Fully vaccinated guests may book a shore excursion or visit the port freely. Parties with unvaccinated guests must book a tour to go ashore.
- **Tours Recommended in Port Canaveral, Florida:** For ships that stop at Port Canaveral, we strongly recommend that families traveling with unvaccinated kids purchase a local tour through Royal Caribbean if they wish to go ashore.
- **No Tours Required at Perfect Day at CocoCay & Labadee, Haiti:** Tours or planned activities are not required of any guest who wishes to go ashore at Perfect Day at CocoCay and Labadee, our private destinations.

# 皇家加勒比海外航次复航参考政策-美国母港

(更新与 8 月 24 日)

入境美国：请参考美国政府对入境游客的最新要求

## 所需材料

1. 护照，有效期需要在航次结束后仍需多于 6 个月。
2. 完成疫苗接种凭证
3. 如航程途径百慕大：所有 2 岁及以上乘客需要申请 Bermuda Travel Authorization。

## 新冠疫苗与检测要求：

出发港	疫苗	行前检测
巴尔的摩 (不包含百慕大 和加拿大航次)	<b>09/04/22 之前:</b> 需要完成疫苗接种 <b>09/05/22 起:</b> 推荐完成疫苗接种(12 岁及以上乘客需要完成疫苗接种方可在大开曼岛下船)	<b>09/04/22 之前:</b> 需要 <b>09/05/22 起:</b> 10 晚及以上航次, 5 岁及以上乘客需要行前检测  9 晚及以下航次, 完成疫苗接种的乘客不需要行前检测
波士顿	<b>09/04/22 之前:</b> N/A <b>09/05/22 起:</b> 推荐完成疫苗接种(12 岁及以上乘客需要完成疫苗接种方可在大开曼岛下船)	<b>09/04/22 之前:</b> N/A <b>09/05/22 起:</b> 10 晚及以上航次, 5 岁及以上乘客需要行前检测  9 晚及以下航次, 完成疫苗接种的乘客不需要行前检测
自由角 (不包含百慕大 和加拿大航次)	<b>09/04/22 之前:</b> 需要完成疫苗接种 <b>09/05/22 起:</b> 推荐完成疫苗接种(12 岁及以上乘客需要完成疫苗接种方可在大开曼岛下船)	<b>08/08/22 及之后:</b> 6 晚及以上航次需要行前检测 5 晚及以下航次, 完成疫苗接种的乘客不需要行前检测 <b>09/05/22 起:</b> 10 晚及以上航次, 5 岁及以上乘客需要行前检测

		9 晚及以下航次，完成疫苗接种的乘客不需要行前检测
劳德岱堡	<p><b>09/04/22 之前:</b> 需要完成疫苗接种</p> <p><b>09/05/22 起:</b> 推荐完成疫苗接种(12 岁及以上乘客需要完成疫苗接种方可在大开曼岛下船)</p>	<p><b>08/08/22 及之后:</b> 6 晚及以上航次需要行前检测</p> <p>5 晚及以下航次，完成疫苗接种的乘客不需要行前检测</p> <p><b>09/05/22 起:</b> 10 晚及以上航次，5 岁及以上乘客需要行前检测</p> <p>9 晚及以下航次，完成疫苗接种的乘客不需要行前检测</p>
加尔维斯顿	<p><b>09/04/22 之前:</b> 需要完成疫苗接种</p> <p><b>09/05/22 起:</b> 推荐完成疫苗接种(12 岁及以上乘客需要完成疫苗接种方可在大开曼岛下船)</p>	<p><b>08/08/22 及之后:</b> 6 晚及以上航次需要行前检测</p> <p>5 晚及以下航次，完成疫苗接种的乘客不需要行前检测</p> <p><b>09/05/22 起:</b> 10 晚及以上航次，5 岁及以上乘客需要行前检测</p> <p>9 晚及以下航次，完成疫苗接种的乘客不需要行前检测</p>
檀香山 (除横跨太平洋航线)	需要完成疫苗接种	需要完成行前检测
洛杉矶	<p><b>09/04/22 之前:</b> 需要完成疫苗接种</p> <p><b>09/05/22 起:</b> 推荐完成疫苗接种(12 岁及以上乘客需要完成疫苗接种方可在大开曼岛下船)</p>	<p><b>08/08/22 及之后:</b> 6 晚及以上航次需要行前检测</p> <p>5 晚及以下航次，完成疫苗接种的乘客不需要行前检测</p> <p><b>09/05/22 起:</b> 10 晚及以上航次，5 岁及以上乘客需要行前检测</p> <p>9 晚及以下航次，完成疫苗接种的乘客不需要行前检测</p>
迈阿密	<b>09/04/22 之前:</b> 需要完成疫苗接种	<b>08/08/22 及之后:</b> 6 晚及以上航次需要行前检测

	<b>09/05/22 起:</b> 推荐完成疫苗接种(12岁及以上乘客需要完成疫苗接种方可在大开曼岛下船)	5晚及以下航次, 完成疫苗接种的乘客不需要行前检测 <b>09/05/22 起:</b> 10晚及以上航次, 5岁及以上乘客需要行前检测  9晚及以下航次, 完成疫苗接种的乘客不需要行前检测
新奥尔良	<b>09/04/22 之前:</b> N/A <b>09/05/22 起:</b> 推荐完成疫苗接种(12岁及以上乘客需要完成疫苗接种方可在大开曼岛下船)	<b>09/04/22 之前:</b> N/A <b>09/05/22 起:</b> 10晚及以上航次, 5岁及以上乘客需要行前检测  9晚及以下航次, 完成疫苗接种的乘客不需要行前检测
卡纳维拉尔	<b>09/04/22 之前:</b> 需要完成疫苗接种 <b>09/05/22 起:</b> 推荐完成疫苗接种(12岁及以上乘客需要完成疫苗接种方可在大开曼岛下船)	<b>08/08/22 及之后:</b> 6晚及以上航次需要行前检测 5晚及以下航次, 完成疫苗接种的乘客不需要行前检测 <b>09/05/22 起:</b> 10晚及以上航次, 5岁及以上乘客需要行前检测  9晚及以下航次, 完成疫苗接种的乘客不需要行前检测
西雅图	需要完成疫苗接种	需要完成行前检测
西沃德	需要完成疫苗接种	需要完成行前检测
坦帕市	<b>09/04/22 之前:</b> 需要完成疫苗接种 <b>09/05/22 起:</b> 推荐完成疫苗接种(12岁及以上乘客需要完成疫苗接种方可在大开曼岛下船)	<b>08/08/22 及之后:</b> 6晚及以上航次需要行前检测 5晚及以下航次, 完成疫苗接种的乘客不需要行前检测 <b>09/05/22 起:</b> 10晚及以上航次, 5岁及以上乘客需要行前检测  9晚及以下航次, 完成疫苗接种的乘客不需要行前检测
温哥华	需要完成疫苗接种	需要完成行前检测

从加拿大启航、在加拿大结束、或途径加拿大的美国航线



- 疫苗与行前检测要求保持不变（完成疫苗接种的乘客需在开航前 2 天内检测。未完成疫苗接种的乘客需要在开航前 3 天内检测并在登船日当天检测）

#### **截止至 2022 年 9 月 4 的美国出发航线（不包含途径加拿大与百慕大航次）**

- 疫苗要求
  - 12 岁及以上乘客需要完成完整的疫苗接种，最后一针需要在开航前 14 天前完成。
  - 12 岁以下乘客如已完成了疫苗接种，相关流程同完成疫苗接种的乘客
- 行前检测要求
  - 5 晚及以下航次
    - 2 岁及以上未完成疫苗接种的乘客需要在开航前 3 天完成新冠检测并得到阴性报告
    - 完成疫苗接种的乘客不需要进行行前检测
    - 接受 FDA 认证的核酸检测或监督下完成的抗原检测
  - 6 晚及以上航次
    - 所有 2 岁及以上乘客需要在开航前 3 天完成新冠检测并得到阴性报告
    - 接受 FDA 认证的核酸检测或监督下完成的抗原检测
- 登船及离船检测
  - 登船日检测已取消
  - 在美国结束的航次不需要进行离船前检测

#### **2022 年 9 月 5 起的美国出发航线（不包含途径加拿大、百慕大航次与横跨太平洋航线）**

- 我们建议乘客都能完成新冠疫苗接种
- 尽管不再强制进行疫苗接种，我们仍需要您在登船时出示疫苗接种记录，以确保全船乘客依旧保持高比例的接种率
- 9 晚及以下航次

- 5岁及以上未完成疫苗接种的乘客需要在开航前3天内完成新冠检测
- 完成完整疫苗接种的乘客不需要进行行前检测
- 接受FDA认证的核酸检测或抗原检测（包括无监督的自我检测）
- 10晚及以上航次
  - 所有5岁及以上乘客需要在开航前3天内完成新冠检测
  - 接受FDA认证的核酸检测或抗原检测（包括无监督的自我检测）

### 途径百慕大的美国出发航线

- 12岁及以上乘客需要完成疫苗接种，行前检测与登船日检测依旧执行
  - 完成疫苗接种的乘客需要在开航前2天内完成核酸或抗原检测。5-11岁乘客如完成了疫苗接种，相关流程同完成疫苗接种的乘客
  - 2-11岁未完成疫苗接种的乘客需要在开航前3天内完成核酸检测，不接受抗原检测
  - 2岁以下的乘客不需要完成行前检测

### 背靠背航线与连续航线检测要求

- 客人完成完整疫苗接种，还未接受加强针的或已提供恢复证书的旅客将不再需要在两次航行之间进行测试。
- 未完成疫苗接种的乘客，需要在两个航程之间完成相应检测。

### 目的地港要求

1. 大部分目的地港都可以自由行。以下港口不论乘客的疫苗接种状态，必须跟团出行。
  - 圣卢西亚
  - 巴巴多斯
  - 完成疫苗接种的客人可以在码头区域自由参观，如果想登岛参观则必须购买皇家加勒比岸上观光，或参加当地政府认可的团队游。当地政府的团队游不归皇家加勒比管理。
  - 想要参加旅行社组织观光的客人，需要提前自行确认行程是否被政府认可。
2. 安提瓜岛：所有出行人都完成了完整疫苗接种，乘客可以选择跟团游或自由参观码头；同

行人中如有未接种疫苗儿童，则需要选择跟团游。

3. 卡纳维拉尔刚，佛罗里达：如果游轮停靠卡纳维拉尔，我们强烈建议携带未接种疫苗儿童的家庭购买皇家加勒比的岸上观光。
4. 可可岛、拉巴第（海地）：客人想要参观皇家的私人岛屿可可岛或拉巴第，不需要准备提前做任何准备。